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Protokół nr 38/2011 
z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 8 grudnia 2011r. 
 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Pani Ewa Dembek /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
  
Starosta zawnioskowała o zaakceptowanie porządku wraz z rozszerzeniem. 
Zarząd jednogłośnie przyjął porządek wraz z rozszerzeniem /porządek stanowi załącznik nr 2/.  
 

Pierwszym punktem porządku było przyj ęcie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu nr 34, 35, 36, 37. 
 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. 
Tuchalski.  
 

Drugim punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie trudnej sytuacji 
finansowej jednostek samorządu terytorialnego. 
 
Pan M. Tuchalski stwierdził, że projekt uchwały jest z wszech miar słuszny.   
Starosta zauważyła, że opracowywanie takich uchwał przynosi wymierny skutek. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 
Trzecim punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie realizacji wydatków o wartości 
szacunkowej nieprzekraczającej wyrażonej w złotych równowartości 14 tys. euro. 

 

/Na posiedzenie Zarządu weszła Pani Alina Banaszewska – prac. wydziału architektury, budownictwa i gospodarki 
mieniem/  
 
Pani Alina Banaszewska omówiła szczegółowo uchwałę. 

Wicestarosta dodał, że celem zmiany zasad dokonywania zakupów do kwoty 14 tys. EURO było powierzenie tych 

zadań jednemu wydziałowi. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 
Czwartym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wybór 
dostawcy specjalistycznego środka transportu – ambulansu medycznego dla Szpitala Powiatowego w Nowym 
Mieście Lubawskim Spółka z o.o. 
 
Pani Alina Banaszewska poinformował, że wpłynęły dwie oferty: 

1) W.A.S. WIETMARSCHER – POLSKA Sp. z o.o., ul. Nowa 2, 87-162 Lubicz, na kwotę  387.592,18 zł, 
2) RATOWNIK M. Wnorowski Sp.j., ul. Odyńca 55 lok. 10, 02-606 Warszawa, z/s: ul. Konwaliowa 24, 05-110 

Jabłonna na kwotę  412.272,08 zł.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia 
zgody na wybór wykonawcy usługi kompleksowego ubezpieczenia mienia Powiatu Nowomiejskiego. 
 
Pani Alina Banaszewska poinformowała, że wpłynęły następujące oferty: 

1) Polski Związek Motorowy TU S.A. Vienna Insurance Group, Oddział Regionalny w Olsztynie, ul. 
Pstrowskiego 38A, 10-601 Olsztyn na kwotę 150.637 zł. 

2) Towarzystwo Ubezpieczeń Wzajemnych TUW, ul. 1 Maja 13, 10-117 Olsztyn na kwotę 174.882 zł. 
Poinformowała, że umowa została zawarta na 3 lata ze stałą składką przez cały okres. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 
/Pani Alina Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Piątym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia zmiany 
Statutu Powiatu Nowomiejskiego. 
 
Sekretarz poinformował, że zmiany statutu mają charakter porządkujący. Jedynie uchylenie par. 56 wynika z zaleceń 
pokontrolnych Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 
Szóstym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości rolnej będącej własnością Powiatu Nowomiejskiego, położonej w 
Czachówkach. 
 
/Na posiedzenie Zarządu weszła Pani Jolanta Haska – prac. wydziału geodezji i nieruchomości/  
 
Pani Jolanta Haska omówiła szczegółowo projekt uchwały.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 
Siódmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 
rozwiązanie za porozumieniem stron umowy na realizację zadania publicznego pn. Promowanie tradycji 
kulturowych w powiecie nowomiejskim. 
 
Pani Jolanta Haska omówiła szczegółowo uchwałę.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 
Ósmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na użyczenie lokalu użytkowego Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście 
Lubawskim. 
 
Pani Jolanta Haska poinformowała, że w poprzedniej uchwale omyłkowo wpisała błędnie termin obowiązywania 
umowy. Podano błędnie 31.12.2015r., a powinno być 31.12.2014r. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 
Dziewiątym punktem porządku było zapoznanie się z wnioskiem Powiatowego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego w sprawie wypowiedzenia umowy najmu. 
 
Pani Jolanta Haska poinformowała, że Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego wypowiedział umowę najmu 
lokalu położonego przy ul. Grunwaldzkiej 3 oraz garażu położonego przy ul. Działyńskich 1a. Umowa wygaśnie z 
dniem 31.12.2011r. 
Wniosek PINB stanowi załącznik nr 3. 
 
/Pani Jolanta Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziesiątym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości 
stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg, których zarządcą jest Zarząd Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim. 
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/Na posiedzenie Zarządu wszedł Pan Ryszard Kłosowski - Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/  
 

Dyrektor ZDP szczegółowo omówił projekt uchwały. 
Starosta zapytała jakie przychody ma ZDP  z tytułu zajęcia pasa drogowego? 
Dyrektor ZDP – jest to ok. 35 tys. zł. rocznie. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 

Jedenastym punktem porządku było omówienie sytuacji finansowej ZDP. 
Dyrektor ZDP poinformował, że sam zaproponował wniesienie tego tematu pod obrady Zarządu. Dodał, że panuje 
wokół ZDP taka atmosfera, że trudno prawidłowo funkcjonować. Pracownicy dowiadują się z nieoficjalnych źródeł o 
rzekomej likwidacji ZDP.  
Dyrektor poinformował, że w ZDP pracuje 16 osób. Szczegółowo omówił staż i wykształcenie zatrudnionych, które 
jest odpowiednie do wykonywanych obowiązków. W sezonie zatrudniani są pracownicy w ramach prac 
interwencyjnych. Dyrektor przyznał, że 1.190.000 zł. na wynagrodzenie wygląda tragicznie w porównaniu z budżetem 
ZDP, który w tym roku jest rekordowo niski.  
Dyrektor poinformował, że prac. ZDP prowadzą wszelkie inwestycje oraz piszą wnioski o dofinansowanie z 
projektów unijnych samodzielnie. Wykaz najważniejszych prac stanowi załącznik nr 4. Kosztorys tych prac wynosi 
ok.1,1 mln zł. Według Dyrektora zlecenie tych prac prywatnej firmie kosztowałoby ok. 1,5 mln zł. 
Dyrektor podkreślił, że praca w ZDP nie jest łatwa. Pomimo pracy w trudnych warunkach atmosferycznych wszystkie 
zadania wykonywane są praktycznie „od ręki”. Zlecenie tych prac prywatnej firmie spowodowałoby wydłużenie czasu 
wykonania tych zadań.   
Odnosząc się do kwestii likwidacji ZDP Dyrektor przedstawił przykład z Powiatu Brodnickiego. Po krótkim 
funkcjonowaniu ZDP w formie gosp. pomocniczego /przepisy prawa nie pozwalają obecnie na taka formę/ ponownie 
utworzono ZDP jako powiatową jednostkę organizacyjną. Dyrektor dodał, że w ZDP w Brodnicy pracują dwie osoby 
więcej, a fundusz płac jest 30% wyższy. 
Pan M. Tuchalski stwierdził, że Zarząd Powiatu nigdy nie rozpatrywał kwestii likwidacji ZDP. Poinformował, że 
jeden z radnych wyliczył, że utrzymanie drogi kosztuje 7,4 tys. zł. Zapytał ile kosztuje utrzymanie sprzętu ZDP wraz z 
paliwem. Czy byłaby duża różnica, gdybyśmy sprzęt wynajmowali?  
Starosta stwierdziła, że wnioski unijne składane przez ZDP są pisane na wysokim poziomie. 
Dyrektor ZDP poinformował, że rocznie przeznacza 20 tys. na remonty sprzętu. Koszt zakupu paliwa ok. 160 tys. zł. 
Wicestarosta stwierdził, że fundusz płac faktycznie razi, ale winne temu jest niedofinansowanie ZDP. Trudno się 
dziwić radnym takich uwag. Zapytał ile w 2012r. przeznaczy się środków na nagrody i premie w ZDP? 
Dyrektor ZDP odpowiedział, że nie przewiduje co do zasady wypłaty nagród i premii w 2012r. 
Pan M. Tuchalski zaproponował, by tę kwestię omówić na wspólnych komisjach. 
Skarbnik zaproponowała, by Dyrektor ZDP w styczniu przekazał projekt nowego budżetu ZDP z uwzględnieniem 
przeniesienia środków z wynagrodzeń na wydatki rzeczowe lub inwestycyjne. 
Wicestarosta zawnioskował, by komórka kontroli przeprowadziła we wszystkich jednostkach organizacyjnych 
powiatu kontrole dot. wynagrodzeń, tak by porównać wysokość wynagrodzeń w każdej jednostce.  
Zarząd jednogłośnie zaakceptował wniosek Wicestarosty. 
 

Dwunastym punktem porządku było rozpatrzenie wniosku Stacji Paliw „ZAF” Sp.j. Zielińska, Zieliński, 
Anaczkowski, Filarski, 13-306 Kurzętnik, Sienkiewicza 4 o nie naliczanie kar umownych z tytułu odstąpienia 
od umowy.  
 

Dyrektor ZDP poinformował, iż Pan Jan Zieliński – właściciel Stacji Paliw „ZAF” Sp. j. złożył oświadczenia o 
zaprzestaniu działalności polegającej na sprzedaży paliw oraz o wygaśnięciu umowy z PKN ORLEN.  
Oświadczenia stanowią załączniki nr 5 i 6. 
Dyrektor ZDP przytoczył treść opinii prawnej, z której wynika że nie można Pana Zielińskiego obciążyć karą 
umowną. 
  
Zarząd jednogłośnie zaaprobował wniosek. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 
Trzynastym punktem porządku było rozpatrzenie wniosku Dyrektora ZDP o zwiększenie budżetu jednostki o 
10.000 zł. 
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Dyrektor poinformował, iż kontrola Sanepidu zaleciła renowację budynku ZDP.  W związku z tym zmuszony jest 
wnioskować o dodatkowe środki na ten cel.  
Wniosek stanowi załącznik nr 7. 
 
Zarząd jednogłośnie zgodził się na zwiększenie budżetu ZDP. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 
/Pan Ryszard Kłosowski - Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Czternastym punktem porządku było rozpatrzenie wniosku Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 
w Nowym Mieście Lubawskim o zwiększenie budżetu jednostki o 3.200 zł. 
 
Skarbnik poinformowała, że wnioskowaną kwotę można  pozyskać z budżetu wydziału kryzysowego. Wniosek 
stanowi załącznik nr 8. 
 

Zarząd jednogłośnie zgodził się na zwiększenie budżetu KPSP. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 
Piętnastym punktem porządku było zapoznanie się z uchwałą Nr RIO.IV-0120-349/11 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie, Delegatura w Elblągu z dnia 28 listopada 2011 r. w sprawie wydania opinii o 
projekcie uchwały budżetowej. 
 

Skarbnik poinformowała, ze opinia jest pozytywna. Opinia RIO stanowi załącznik nr 9. 
 
Szesnastym punktem porządku było zapoznanie się z uchwałą Nr RIO.IV-0120-350/11 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie, Delegatura w Elblągu z dnia 28 listopada 2011 r. w sprawie wydania opinii o 
projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Skarbnik poinformowała, że opinia jest pozytywna, ale z uwagami. Skład Orzekający RIO wskazuje, że wskaźnik 
spłat zadłużenia jest niezgodny z relacją określoną w art. 243 ustawy o finansach publicznych. Opinia RIO stanowi 
załącznik nr 10. 
 
Siedemnastym punktem porządku było zapoznanie się z opinią Komisji Budżetowej Rady Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim w sprawie projektu budżetu Powiatu Nowomiejskiego na 2012 r. wraz z Wieloletnią 
Prognozą Finansową. 
 
Skarbnik poinformowała, ze opinia jest pozytywna, ale Komisja apeluje do Zarządu Powiatu o szukanie oszczędności. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11. 
 
Osiemnastym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 
Nr IV/23/10 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 29.12.2010 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2011– 2037 oraz uchwał zmieniających: 
VI/57/11 z dnia 11.02.2011 r., VIII/70/2011 z dnia 31.03.2011 r., IX/79/2011 z dnia 28.04.2011 r., X/86/2011 z 
dnia 26.05.2011 r., XI/95/2011 z dnia 17.06.2011 r., XII/105/2011 z dnia 26.07.2011r., XIII/111/2011 z dnia 
23.09.2011 r., XIV/120/2011 z dnia 27.10.2011 r., XV/124/2011 z dnia 24.11.2011 r. 
 
Skarbnik omówiła szczegółowo projekt uchwały.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 
Dziewiętnastym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany w planie 
dochodów i wydatków w uchwale Nr IV/24/10 z dnia 29.12.2010 r. w sprawie budżetu powiatu nowomiejskiego 
na 2011 r. oraz uchwałach zmieniających: V/33/11 z dnia 26.01.2011 r., VI/58/11 z dnia 11.02.2011 r., 
VIII/71/2011 z dnia 31.03.2011 r., IX/80/2011 z dnia 28.04.2011 r., X/87/2011 z dnia 26.05.2011 r., XI/96/2011 z 
dnia 17.06.2011 r., XII/106/2011 z dnia 26.07.2011 r., 26/141/2011 z dnia 17.08.2011 r., XIII/112/2011 z dnia 
23.09.2011 r., XIV/121/2011 z dnia 27.10.2011 r., XV/125/2011 z dnia 24.11.2011 r. 
Dwudziestym drugim punktem porządku były wolne wnioski.  
Skarbnik omówiła szczegółowo projekt uchwały.  
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 
Dwudziestym punktem porządku było zapoznanie z preliminarzem kosztów działalności WTZ. 
 
Skarbnik omówiła preliminarz, który stanowi załącznik nr 12. 
 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku było zapoznanie z informacją o przyjęciu pensjonariuszki do 
DPS. 
 
Informacja Dyrektora DPS stanowi załącznik nr 13. 
 
Dwudziestym drugim punktem porządku były wolne wnioski. 
Skarbnik poinformowała Zarząd o autopoprawkach do budżetu powiatu na 2012r. - par. 12 ust. 1 pkt 3 zostaje 
wykreślony. 
W Wieloletniej Prognozie Finansowej dodaje się par. 6. 
Treść poprawek zostanie szczegółowo omówiona na wspólnych komisjach.  
Ponadto dodała, że w związku z wnioskiem Komisji Budżetowej dotyczącej szukania oszczędności w budżecie, 
należy poinformować kierowników jednostek powiatowych o wstrzymaniu wypłat nagród i premii w 2012r. 
Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku Skarbnik. 
 
Protokół sporządził:      Przewodnicząca Zarządu Powiatu 
 
Roman Sosnowski       Ewa Dembek         
 


